
 

 

 

 

 

Närvarande.   Protokoll 

Susanne Svensson Ordförande 

Guillermo Pena  Styrelsemöte 2020-12-03 

Martti Huttunen   Bergsjöplatåns samfällighetsförening 

Monica Mattsson 

 

 

 

 

 

1. Föregående mötes protokoll.        

    Föregående mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Ekonomi. 

    Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi. 

 

3. Höstens städhelg. 
    Styrelsen tackar alla som deltog under städhelgen. 

 

4. Åtgärd asfaltsskador. 

     Styrelsen har efter genomgång av asfaltsskador på gata och trottoarer, skickat in en      

     skrivelse om åtgärd, till Göteborgs kommun.   

 

5. Nästa styrelsemöte 

    Nästa styrelsemöte är 2021-01-18, kl 19.00  i lokalen. 

 

 

 

 Vid protokollet             Ordförande   

  

 Monica Mattsson                                     Susanne Svensson 


